
多謝 Thank you 

規劃署－跨界基建發展組 
Planning Department - 

Cross-boundary Infrastructure and 

Development Section 

土木工程拓展署－新界西及北拓展處 
Civil Engineering and Development 

Department - New Territories North and 

West Development Office 

地址Address:   北角渣華道333號北角政府合署16樓 
16/F North Point Government Offices, 

333 Java Road, North Point 

沙田上禾輋路1號沙田政府合署9樓 
9/F Sha Tin Government Offices, 

1 Sheung Wo Che Road, Sha Tin 

電話Tel No.: (852) 2231 4713 (852) 2158 5683 

傳真Fax No.: (852) 2868 4497 (852) 2693 2918 

電郵Email Address:   enquiry@yuenlongsouth.gov.hk 

聲明:凡在《元朗南房屋用地規劃及工程研究-勘查研究》過程中向規劃署或土木工程拓展署提供意見和建議的個人或團體，將被視作同意規劃署或土木工程拓展署可將部分或全部提供的內容(包括個人姓名及團體名稱)公布。
如你不同意這個安排，請於提供意見和建議時作出聲明。 
Disclaimer: A person or an organisation providing any comments and suggestions to the Planning Department or Civil Engineering and Development Department on the “Planning and Engineering Study for Housing Sites in 

Yuen Long South-Investigation” shall be deemed to have given consent to the Planning Department or Civil Engineering and Development Department to partially or wholly publish the comments and suggestions (including 

the names of the individuals and organisations). If you do not agree to this arrangement, please state so when providing comments and views. 

 

收集個人資料目的事項說明:規劃署或土木工程拓展署會將閣下在本表格內提供的個人資料用於《元朗南房屋用地規劃及工程研究-勘查研究》或相關用途，並為了執行上述的目的可能提供閣下的個人資料供有關政府決策局和
部門及本研究之顧問公司。在本表格內提供個人資料純屬自願。根據《個人資料(私隱)條例》，閣下有權要求查閱或改正已提供的個人資料。有關要求須透過查閱資料要求表格(由個人資料私隱專員發出的表格 OPS003) 提出
，填妥表格後，請以郵寄方式遞交(郵寄地址：香港北角渣華道333號北角政府合署17樓，個人資料管制人員或九龍何文田公主道101號，土木工程拓展署大樓14樓，土木工程拓展署行政事務部，個人資料私隱主任收)。各區民
政事務處均備有這種表格，你亦可在個人資料私隱專員公署網頁下載(網頁地址: http://www.pcpd.org.hk/chinese/publications/files/Dformc.pdf)。 

Notes about Collection of Personal Data: The personal data provided by means of this form (including the names of the individuals and organisations) will be used by the Planning Department and Civil Engineering and 

Development Department for the “Planning and Engineering Study for Housing Sites in Yuen Long South-Investigation” or related purposes, and your personal data may be transferred to relevant Government bureaux, 

departments and the consultant of this Study for the purposes mentioned above. The provision of personal data by means of this form is voluntary. Under the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have the right to request 

access to or correction of your personal data provided.  Such requests should be made in the Data Access Request Form (No. OPS003 issued by the Privacy Commissioner) and sent to us by mail to the Personal Data 

Controlling Officer, Planning Department, 17/F., North Point Government Offices, 333 Java Road, North Point, Hong Kong or the Personal Data Privacy Officer, Administration Division, Civil Engineering and Development 

Department, 14/F., Civil Engineering and Development Building, 101 Princess Margaret Road, Homantin, Kowloon.  The Form is available in any District Office or can be downloaded at Office of the Privacy Commissioner for 

Personal Data‘s website (http://www.pcpd.org.hk/english/publications/files/Dforme.pdf). 

如以上的填寫空位不足，請使用其他紙張。 
If the above space is not enough, please use separate sheets.  

歡迎你在2014年7月14日或之前將意見以郵寄、傳真或電郵方式交回我們。 
Please let us have your views on or before 14 July 2014 via post, fax or email. 

 
姓名Name: ____________________________ 

團體/機構 (如適用) 
Organisation (if applicable): ________________________                                                                     

電話號碼Tel No.: _______________________                    傳真號碼Fax No.: _______________________________ 

電郵地址Email Address:  _____________________________________________________________ 

郵寄地址Mailing Address:  _____________________________________________________________ 
 

第二階段社區參與 - 意見表格 
Stage 2 Community Engagement 

Comment Form 

 

你的意見 Your Comments: 
________________________________________________________________________________
________________________________________________________________________________
________________________________________________________________________________
________________________________________________________________________________
________________________________________________________________________________
________________________________________________________________________________ 
________________________________________________________________________________
________________________________________________________________________________
________________________________________________________________________________
________________________________________________________________________________
________________________________________________________________________________
________________________________________________________________________________ 
________________________________________________________________________________
________________________________________________________________________________
________________________________________________________________________________ 
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